
                  Obec Plechotice, Hlavná 39/70, 075 01 Plechotice 

_________________________________________________________________________ 

 

Zápisnica z 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Plechotice konaného dňa 29.11.2024 

o 17.00 hod. v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach 

 

Prítomní: 

PaedDr. Marek Andráš, starosta obce 

 

Jaroslav Bič - poslanec 

Mgr. Lucia Ondová - poslankyňa 

Stanislav Roman – poslanec 

Mgr. Martin Hrubovský - poslanec 

Ladislav Majerník - poslanec 

Ing. Štefan Vereb – poslanec 

 

Ing. Valéria Antalová – kontrolórka obce 

 

Mgr. Dominika Malčická – zapisovateľka 

 

Neprítomný – svoju neúčasť na jedenástom zasadnutí OZ ospravedlnil: 

Štefan Meglés – poslanec 

 

Ďalší prítomní: 

- Peter Novák, Lenka Lučanská, Dušan Lučanský, Lukáš Lučanský, Ján Rosipajla 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zvolal starosta obce podľa ustanovenia § 13 ods. 4 Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Správa kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2024   

4. Správa nezávislého audítora   

5. Návrh - VZN č. -/24 o dani z nehnuteľnosti, dani za psa, dani za užívanie verejného 

priestranstva, dani za predajné automaty, dani za nevýherné hracie automaty a poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady  

6. Návrh - VZN č. -/24 o  nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

na území obce Plechotice 

7. Stanovisko kontrolóra obce k rozpočtu na rok 2025  

8. Rozpočet na rok 2025 – návrh   

9. Vymenovanie inventarizačnej komisie 

10. Príkaz na vykonanie inventarizácie so stavom k 31.12.2024 

11. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

12. Zásady hospodárenia s majetkom obce – návrh 

13. Rôzne 

14. Záver 



 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce PaedDr. Marek Andráš o 17.00 hod. 

v Zasadacej miestnosti Obecného úradu v Plechoticiach a privítal všetkých prítomných. Zároveň 

skonštatoval, že z počtu 7 poslancov je prítomných 6 poslancov, jeden poslanec svoju neúčasť 

ospravedlnil. 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice boli z radov poslancov starostom navrhnutí Mgr. Martin Hrubovský 

a Ladislav Majerník. Poslanci súhlasili s vysloveným návrhom a o jeho schválení hlasovali takto:  

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0) 

Zdržal sa: 0 

 

3. Schválenie programu 

 

V tomto bode starosta obce predniesol program rokovania zverejnený v pozvánke na toto zasadnutie, 

ktorý by chcel doplniť o ďalší bod a to Plán rozvoja a obnovy VVaK od spol. VVS a. s., Trebišov.  

 

Na štandardnú otázku starostu obce, či by chcel niekto iný tento program doplniť o niečo iné, sa o slovo 

prihlásil poslanec  Ing. Štefan Vereb. Ten skonštatoval, že minulý rok poslanci schválili zmenu VZN 

o dani z nehnuteľnosti, dani za psa, dani za užívanie verejného priestranstva, dani za predajné automaty, 

dani za nevýherné hracie automaty a poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

a zároveň sa zhodli v tom, že  počas tohto volebného obdobia už žiadne zmeny v sadzbách daní a 

poplatkov nebudú, t. j. ani zníženie, ani zvýšenie, preto navrhuje tento bod 5. z programu vypustiť. 

Vyvstala diskusia, či tak urobiť alebo nie, keďže návrh VZN bol zverejnený a pripomienky od občanov 

doručené. Podľa obyvateľky obce Lenky Lučanskej by sa vylúčením tohto bodu všetky pripomienky od 

daňovníkov zmarili a ona i ostatní sa zastupiteľstva zbytočne zúčastnili. Starosta obce povedal, že 

všetko išlo hore, konsolidácia je na všetkých stranách a znižovanie sadzieb by bolo pre obec úplne 

likvidačné. Podľa p. Lučanskej však okolité obce majú všetky nižšie sadzby daní, na čo jej starosta 

oponoval, že si je istý, že k zvýšeniu sadzieb daní v susedných obciach  tento či budúci rok dôjde kvôli 

zníženým podielovým daniam, inflácii, zvýšenej DPH a rôznym iným faktorom. Rovnako ak sa obec 

chce zapájať do projektov a rozvíjať sa, tak sú potrebné peniaze na spoluúčasť týchto projektov. P. 

Lučanská na to uviedla, že obec sa nemá zapájať do projektov, ak na to nemá a že obec „ťahajú“ 

daňovníci, ktorí poslali pripomienky a ktorí platia vysoké dane, z ktorých obec profituje.  Zaznela veta 

„tak nech obec len svieti a kúri“. 

 

Poslanci v tej chvíli pristúpili k hlasovaniu o vylúčení bodu programu 5. Návrh - VZN č. 1/24 o dani z 

nehnuteľnosti, dani za psa, dani za užívanie verejného priestranstva, dani za predajné automaty, dani za 

nevýherné hracie automaty a poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady z rokovania 

OcZ a o prejednávaní ostatných zverejnených bodov programu vrátane starostom doplneného bodu  a 

hlasovali o tom takto: 

 



Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 4 (Jaroslav Bič,  Stanislav Roman, Ladislav Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 2 (Mgr. Lucia Ondová, Mgr. Martin Hrubovský)  

Zdržal sa: 0 

 

4. Správa kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2024   

 

Starosta obce oboznámil poslancov so správou kontrolórky obce o kontrolnej činnosti za rok 2024, 

pričom prečítal celé znenie tejto správy (v čom konkrétnom spočíval výkon kontrolnej a iných 

odborných činností kontrolórky obce).  

Poslanci túto správu vzali na vedomie. 

 

5. Správa nezávislého audítora   

 

Starosta obce oboznámil poslancov so správou nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky o obraze 

finančnej situácie obce k 31.12.2023 

Poslanci túto správu vzali na vedomie. 

 

6. Návrh - VZN č. 2/24 o  nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Plechotice 

 

S predmetným návrhom VZN mali poslanci možnosť oboznámiť sa už skôr. Od 1. januára 2025 budú 

obce povinné zabezpečiť zavedenie a vykonávanie triedeného zberu textilu.  

Následne poslanci pristúpili k hlasovaniu o schválení VZN o  nakladaní s komunálnymi odpadmi 

a drobnými stavebnými odpadmi na území obce Plechotice tak ako bol zverejnený: 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

7. Stanovisko kontrolóra obce k rozpočtu na rok 2025  

 

Starosta obce oboznámil poslancov so stanoviskom kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2025, 

pričom prečítal celé jeho znenie. Kontrolórka obce konštatuje, že rozpočet na ďalší rok je vyrovnaný. 

Predložený návrh rozpočtu odporúča prerokovať a schváliť bez výhrad v navrhovanej podobe a počas 

roka podľa situácie upraviť. 

 

Poslanci toto stanovisko vzali na vedomie. 



8. Rozpočet na rok 2025 – návrh   

 

Starosta obce oboznámil poslancov s navrhovaným rozpočtom obce na rok 2025, s jeho príjmovou a 

výdavkovou časťou. Návrh rozpočtu taktiež obsahuje aj vyhliadky rozpočtu na roky 2026 a 2027. 

 

1.  Celkové príjmy rozpočtu obce Plechotice a obcou zriadenej organizácie ZŠ s MŠ Plechotice na rok 

2025  predstavujú sumu vo výške 487 690,- €. 

 

Z toho: 

 

a) celkové príjmy rozpočtu obce Plechotice na rok 2025 predstavujú sumu vo výške 472 190,- € , 

b) celkové príjmy rozpočtu ZŠ s MŠ Plechotice na rok 2025 predstavujú sumu vo výške 15 500,- €. 

 

2.  Celkové výdavky rozpočtu obce Plechotice a obcou zriadenej organizácie ZŠ s MŠ Plechotice na 

rok 2024  predstavujú sumu vo výške 487 690,- €. 

 

Z toho: 

 

a) celkové výdavky rozpočtu obce Plechotice na rok 2024 predstavujú sumu vo výške 231 320,- € , 

b) celkové výdavky rozpočtu ZŠ s MŠ Plechotice na rok 2024 predstavujú sumu vo výške 256 370,- €. 

 

Poslanci diskutovali o zníženom výnose dane z príjmov pre samosprávy (tzv. podielové  dane) 

a rovnako aj iných položkách, s ktorými sa mali možnosť dopredu oboznámiť. Starosta obce povedal, 

že  zatiaľ bola na obec doručená len žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2025 od TJ Družstevník 

Plechotice, preto sa v návrhu  rozpočtu nepočítalo so žiadnou  presnou  sumou ako dotáciou  pre futbal, 

folklór, divadlo ani cirkev. Predpokladá, že do konca roka budú doručené aj zvyšné žiadosti o dotáciu 

na budúci rok a teda z toho dôvodu sa nimi poslanci môžu zaoberať na najbližšom zastupiteľstve. 

 

Po oboznámení sa s návrhom predmetného rozpočtu  poslanci skonštatovali, že vyrovnaný rozpočet 

vytvára podmienky na plnenie funkcií samosprávy a odsúhlasili jeho príjmovú a výdavkovú časť takto: 

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0) 

Zdržal sa: 0 

 

9. Vymenovanie inventarizačnej komisie 

 

Starosta obce upozornil poslancov na povinnosť vykonania inventarizácie majetku,  ktorú je zo zákona 

obec povinná vykonať každoročne a teda predostrel návrh, aby  členmi tejto inventarizačnej komisie 

boli zamestnanci obce a niekto z aktivačných  pracovníkov,  s čím všetci prítomní poslanci súhlasili.  

 

 

 

 



10.  Príkaz na vykonanie inventarizácie so stavom k 31.12.2024 

 

Starosta obce vydal príkaz na vykonanie inventarizácie majetku obce so stavom k 31.12.2024 a to Mgr. 

Dominike Malčickej, Štefanovi Uhrinovi a Viere Žinčákovej, čo poslanci zobrali na vedomie. 

 

11.  Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2025 

 

Starosta obce prečítal plán kontrolnej činnosti hlavnej  kontrolórky obce na I. polrok 2025 a keďže  

poslanci nemali žiadne pripomienky či ďalšie návrhy, hlasovali o schválení predmetného plánu 

kontrolnej činnosti HK takto: 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

12.  Zásady hospodárenia s majetkom obce – návrh 

 

Keďže poslanci mali možnosť oboznámiť sa s predmetnými zásadami hospodárenia už skôr, poslanec 

Ing. Štefan Vereb sa zaujímal o to, s kým má obec uzatvorené nájomné zmluvy. Starosta obce 

odpovedal, že len sa Kaderníctvom Janka a tiež s pánom Róbertom Macoškom na pozemky. 

 

Poslanci následne hlasovali o schválení Zásad hospodárenia s majetkom obce takto: 

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

13. Plán rozvoja a obnovy VVaK 

 

V tomto bode programu starosta predostrel poslancom Plán rozvoja a obnovy pre verejné vodovody 

a verejné kanalizácie na obdobie 2025 – 2034. O jeho schválení následne hlasovali takto: 

 

Prítomní: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová, Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav 

Majerník, Ing. Štefan Vereb) 

Za: 6 (Jaroslav Bič, Mgr. Lucia Ondová,  Stanislav Roman, Mgr. Martin Hrubovský, Ladislav Majerník, 

Ing. Štefan Vereb) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



14. Rôzne 

 

Starosta oboznámil poslancov s informáciou, že Lukáš a Adrián Rusnákovci doručili na obec účtovné 

doklady z obdobia, kedy viedli účtovníctvo pre TJ Družstevník Plechotice, pričom by bolo vhodné tieto 

doklady prejsť a odkontrolovať, príp. porovnať ich s čerpaním dotácie z obce. Touto úlohou poveril 

aktuálnu kontrolórku obce Ing.  Valériu Antalovú, bývalého kontrolóra obce a súčasného poslanca Ing. 

Štefan Vereba a tiež  poslanca Ladislava Majerníka, s čím všetci súhlasili. 

 

Starosta obce ďalej uviedol, že od marca 2025 bude prebiehať skúšobné čipovanie  KUKA nádob v 

každej domácnosti, vďaka čomu sa získajú presné poznatky toho, kto ako separuje a vyváža. Na základe 

toho sa od januára 2026 prejde na nový systém platieb za vývoz TKO, kedy sa stanoví paušálny poplatok 

na domácnosť a po roku prebehne vyúčtovanie (preplatky/nedoplatky). Poslanec Mgr. Hrubovský 

podotkol, že by bolo vhodné oboznámiť ľudí s touto informáciou napríklad vo forme letákov, na čo bolo 

odpoveďou, že sa to zrealizuje. 

 

Poslanec Mgr. Hrubovský sa ďalej informoval ako je to s orezávaním stromov v obci, či niečo také 

prebehne. Starosta obce povedal, že stromy sa orezávali na parkovisku pred obecným úradom v časti, 

kde stoja kontajnery a plánujú sa orezať aj dreviny za kultúrnym domom, aby bolo lepšie vidno 

kamerové záznamy. 

 

Poslanec Ing. Štefan Vereb sa zaujímal o dlhopisy vodární, či sú na predaj. Odpoveďou bolo, že síce 

dividendy sa neplatia, ale o predaji sa neuvažuje z dôvodu, že obec nechce stratiť hlasovacie práva na 

zasadnutiach organizovaných predstavenstvom VVS a.s. 

 

15. Záver  

 

Po prerokovaní programu starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, tiež im vyjadril vďaku za spoluprácu v končiacom sa roku, pozval ich s 

rodinami na podujatie Vianočné pastorále konané tradične dňa 26. decembra a o 19.30 hod. zasadnutie 

OcZ ukončil. 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr.  Dominika Malčická                                      ...................................................... 

 

V Plechoticiach 29.11.2024 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Martin Hrubovský                                                       ........................................................ 

 

Ladislav Majerník                                                                 ........................................................  

 

 

                                                                                                      PaedDr.  Marek Andráš 

                                                                                                                starosta obce 


